
Umeå 20190201 
 
Rubrik:  
 
Uppföljning av beslutade motioner 
 

Inledning: 
 
Då vi för 2 år sedan beslutade på förbundstämman om att det skulle göras en tydligare 
ekonomisk redovisning för stämman då dessa inte med tydlighet framvisar det faktiska 
ekonomiska situationen för förbundet men samtidigt som man hela tiden försöker påpeka att 
förbundet har för lite pengar utan att redogöra för det via fakta. Man skulle även behöva redovisa 
hur man har uppfyllt de motioner som tagit på förbundstämman gemon visa vilka delar som är 
geonomförda och vilka man håller på med samtidigt som man redovisar vilka delar man inte 
genomfört 
 
Motivering till beslut: 
 
Redovisning hur man bedrivit arbetet för att uppfylla förbundsstämmans beslut. Berätta varför 
sammankallades aldrig de som på stämman bestämdes skulle utgöra gruppen för den 
ekonomiska redovisningen. Förbundet kommer aldrig framåt om man inte är beredd på de 
kostander som ett sådan möte skulle ha blivit.  
 
Förslag på beslut: 
Jag förslår  
Att förbundsstämman beslutar att förbundet skall redogör vilka beslut stämman tagit och vilka av 
dom som är uppfyllda. 
Att förbundsstämman beslutar att förbundet redovisar varför man inte genomför hela arbetet med 
förtydligandet av ekonomin 
Att förbundsstämman beslutar  ett uppdrag till förbundet  att skapa  möjlighet för 
medlemsföreningarna att på ett lätt sätt via tex förtroendeinloggningen kommer åt en kontinuerligt 
uppdaterad sida som säger vilka av besluten som är genomförda 
 
Inlämnat av Leif Högbom Västerbotten 
 Leifhogbom@outlook.com 
 Kommendörsgatan 2a 
 911 94 Vännäs 
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